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Dr. Lukács László György
országgyű lési képvisel ő

OrSZággyű té r, ióvata (

Irományszára_ k A (. 58 CD

Érkezett: 2017 J Ú L 10 .
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhe z

„Van-e hiány a gyermekek számára kötelez ő bármely véd őoltásból az ország valamelyi k
járásában?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban több olyan lakossági megkeresés érkezett, amelyben azt jelezték, hogy a
kisgyermekeknek kötelező védőoltások közül van, amelyik hiánycikk egyes településeken .
Ezért a levélírók szerint az oltási tervtő l eltérően csak pár hetes késéssel tudják immunizálni a
gyermekeket .

A panasz Pest megyébő l érkezett, azonban a Országos Tisztifőorvosi Hivatal ilyen irányú, a
megyét vagy az ország bármely területét érint ő hiányról nem számolt be, így szükségesnek
tartom tisztázni, hogy van-e bármelyik a gyermekek számára kötelez ő védőoltásból hiány
jelenleg hazánkban .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

- Van-e jelenleg hiány a gyermekek számára kötelez ő bármely védőoltásból az
ország valamelyik településén, járásában ?

- Mit tehetnek a szülők, ha egy-egy véd őoltásról akként tájékoztatják őket, hogy az
csak hetekkel kés őbb lesz elérhet ő?



- Volt-e az elmúlt fél évben olyan település, járás vagy megye ahol id őszakosan
hiány alakult ki a kötelez ő védőoltások bármelyikébő l? Ha igen, akkor ezt mikén t
lehet kiküszöbölni vagy megel őzni?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . július 7 .

Tisztelettel,

u/ac ászló György
Jobbik
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